
PROTOKÓŁ  Nr  XVIII/2016
Z OBRAD  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  CHODCZU

odbytych  w dniu  12 września  2016 roku.

Obrady Rady Miejskiej w Chodczu  rozpoczęły się o godz. 10,oo  i trwały do godz.
12:40 na sali   konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz I piętro.  Uczestniczyli  w
obradach radni  według załączonej listy obecności,  sołtysi,  Burmistrz Chodcza – Jarosław
Grabczyński,   Radca Prawny-  Dorota Grabczyńska,    Skarbnik  Miasta i Gminy  -  Danuta
Nowakowska.

Ad. 1. Otwarcie.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Ewa Kwiatkowska  dokonała   otwarcia  XVIII  sesji
Rady Miejskiej w Chodczu,  powitała wszystkich uczestniczących, po zapoznaniu się z listą
obecności stwierdziła  iż według listy obecności na sali  obecnych było  13 radnych, dwóch
nieobecnych tj. Anna Twardowska i Marcin Winiecki – nieobecności usprawiedliwione, na
stan  ustawowy 15 radnych, co według ustawy o samorządzie  gminnym stanowi  quorum  by
Rada Miejska mogła obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Ewa  Kwiatkowska  odczytała   porządek  obrad.
Wskazała  iż   z  porządku  obrad  zostanie  zdjęty  pkt.  12.  tj.  podjęcie  uchwały  w sprawie
ustalenia  granic  obwodu   szkolnego  dla  Szkoły  Podstawowej  i  Gimnazjum  Publicznego
prowadzonych  przez  Miasto  i  Gminę  Chodecz  ze  względu  na  to,  że  nie  ma  opinii  z
Kuratorium Oświaty w Bydgoszczy.  Ponadto wskazała iż wejdą pod obrady – głosowanie
uchwał o zaciągnięciu kredytu  w ilości 5 uchwał.  Ze strony radnych nie było propozycji
innych  co do zmian porządku obrad. W związku z powyższym, Wiceprzewodnicząca Rady
Miejskiej poddała  porządek obrad sesji pod głosowanie. 
Rada Miejska w Chodczu w głosowaniu jawnym: za -13, przeciw -0, wstrzymało -0,  przyjęła
porządek  obrad  XVIII  sesji Rady Miejskiej .        
Przewodnicząca  stwierdziła,  że  porządek  obrad  sesji  został  przyjęty  w  następującym
brzmieniu:
Porządek  obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  udzielenie przez  Burmistrza Chodcza odpowiedzi i wyjaśnień co do przedłożonych    
           wniosków z posiedzeń Komisji,
       -  dyskusja,
4.  Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 2016 
     roku.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  -  Skarbnik MiG,
       -     opinia RIO  Bydgoszcz o wykonaniu budżetu za I półrocze 2016r.,



       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -    dyskusja,
       -    przyjęcie  sprawozdania,
5.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2016 .
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII /123 /16
6.   Podjęcie  uchwały   w  sprawie   zmiany  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .  
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII /124 /16
7.     Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o współpracy z
samorządem Gminy Lubień Kujawski.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. A.Drzewiecka ,
       -     opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały  Nr  XVIII / 125 /16,
8.   Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej przez Gminę
Chodecz dla Gminy Lubień Kujawski w roku 2017.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. A. Drzewiecka ,
       -     opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII / 126 /16,
9.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  umowy o  współpracy z
samorządem Powiatu Włocławskiego.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. A. Drzewiecka ,
       -     opinia Komisji  Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII / 127 /16,
10.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  Lokalnego  Programu
Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2022.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. R. Drzewiecki ,
       -     opinia Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII / 128 /16,
11.    Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac pielęgnacyjnych przy pomniku przyrody.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. R. Drzewiecki ,
       -     opinia Komisji  Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -    dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII / 129 /16,
12.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie ustalenia  granic  obwodu   szkolnego  dla  Szkoły
Podstawowej i Gimnazjum Publicznego prowadzonych przez Miasto i Gminę Chodecz.
       -     przedłożenie   informacji  w przedmiotowej sprawie  - P. Radca Prawny ,
       -     opinia Komisji  Oświaty, Zdrowia , Kultury i Sportu,
       -    dyskusja,



       -    podjęcie uchwały Nr  XVIII / 130 /16, 
13.  Interpelacje i zapytania  radnych .
14.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski .
15.  Zakończenie  obrad  sesji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej  przekazała iż protokół z poprzedniej sesji  był wyłożony do
wglądu, radni mieli możliwość zapoznania się,  poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzednich
obrad  w  głosowaniu  jawnym,  za  przyjęciem  głosowało  12  radnych,  przeciw  -0,
wstrzymało -1. Przewodnicząca stwierdziła, że protokół  z obrad XVII  sesji został  przyjęty.

Ad. 2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła   Burmistrza  Chodcz  o  przedłożenie
sprawozdania  z działalności międzysesyjnej.
Pan Jarosław Grabczyński  Burmistrz  Chodcza  przedłożył,  iż  w okresie  między sesyjnym
odbyło się wiele doniosłych uroczystości związanych z  zakończeniem żniw, i tak 27 sierpnia
odbyły się dożynki parafialno-gminne , prawie wszyscy przedstawiciele sołectw uczestniczyli
w tych dożynkach.  Frekwencja  w tej  części  obrzędowej  nie  była  zbyt  wysoka,  natomiast
frekwencja w części artystycznej a szczególnie  kiedy występował P. Krzysztof Krawczyk
nawet na skalę powiatową można powiedzieć była bardzo  duża. Następnego dnia odbyły się
dożynki wojewódzkie w Piotrkowie Kujawskim. Burmistrz uczestniczył w części oficjalnej. A
ze  spraw  roboczych  ,  Burmistrz  odbył  spotkanie  z  przedstawicielami  Wydziału  Sportu
odnośnie  dofinansowania  do  obiektów sportowych z  Urzędu  Marszałkowskiego.  Niektóre
obiekty sportowe wymagają budowy, a te które sa wymagają remontu. Z radnymi ustalono, że
do tych obiektów na które można pozyskać środki z zewnątrz nie będą wydatkowane środki
finansowe z własnego budżetu , nie zaciągać pożyczek bądź kredytów. Burmistrz wskazał iż
postara się wykorzystać wszelkie możliwe źródła na składanie wniosków o dofinansowanie
jeżeli się wyczerpią. Po raz kolejny Gmina będzie stawać do konkursu o dofinansowanie na
obiekty  sportowe,  ale  też  nie   do   wszystkich   konkursów,  ponieważ  z  Urzędu
Marszałkowskie nie wszystkie są korzystne. Część obiektów sportowych z tych środków 30%
uda się wyremontować. W najbliższym czasie  ruszy już funkcjonowanie Posterunku Policji
w Chodczu.  Burmistrz  Chodcza  spotka  się  z  nowym Komendantem Miejskiej  Policji  we
Włocłaku w celu omówienia  szczegółów tego Posterunku. Zapewnienie jest takie ,że ten
Posterunek  ruszy  od  1  października  2016r.   W okresie  międzysesyjnym odbyły  się  dwa
przetargi  inwestycyjne  na  część  robót  tj.  przetargi  na  przebudowę   dróg  w  Cettach  i
Kromszewicach.  Obecnie odbywa się zbieranie ofert  na przebudowę drogi w Brzyszewie,
rozstrzygnięty jest też przetarg na budowę żłobka, która dzisiaj przejęła plac budowy. Gmina
również  wystąpiła  z  projektem wniosku o  rewitalizację  w  naszej  Gminie,  kwota  nie  jest
powalająca jednakże  Gmina otrzymała prawie 62 tys. zł. Inne Gminy w naszym powiecie
albo nie otrzymały, albo otrzymały małe kwoty. Będzie przygotowywany projekt rewitalizacji
co  będzie   nas  upoważniało  do  pozyskania  środków  na  przeprowadzenie  większej
rewitalizacji  i większych środków. Ponadto odbyły się dwie rozprawy sądowe z udziałem
Gminy. Jedna odnośnie likwidacji szkół w Cettach i Zalesiu. Sprawa odnośnie likwidacji SP
w Zalesiu została rozstrzygnięta od razu i na  ten moment definitywnie,  Wojewódzki Sad
Administracyjny w Bydgoszczy na ten moment uchwałę utrzymał Rady Miejskiej w Chodczu
o  likwidacji  szkoły  w  Zalesiu  skarga  Wojewody została  w całości  odrzucona.  Natomiast
odnośnie SP w Cettach sprawa nie została rozstrzygnięta ponieważ wpłyną wniosek pewnego



Stowarzyszenia  z  Warszawy,  aby  włączyć  to  Stowarzyszenie   w  sprawę,  jednakże  Sąd
stwierdził,  że   żadne  Stowarzyszenie  nie  może  być  stroną  w sprawie  i  odrzucił  wniosek
Stowarzyszenia,  Stowarzyszeniu służy zażalenie w tej sprawie , gdzie rozprawa odbędzie się
w terminie późniejszym. Gmina zostanie o wyniku rozprawy powiadomiona. Skutkuje to tym,
że szkoła w Cettach i Zalesiu już nie funkcjonują, ¾ dzieci z tych szkół są przejęte może
nawet 80% przejęto do szkoły w Chodczu i do przedszkola.  Z obwodu szkoły w Zalesiu
kilkoro dzieci 4-5 zapisało się do  szkoły do Gól. Natomiast z obwodu szkoły w Cettach około
12 dzieci zapisało się do szkoły w Przedczu, nie są to dzieci z naszej Gminy, tylko z Gminy
Przedecz. Jest to jak gdyby sprawa naturalna, że przeszły do Przedcza, rodzice zapisali tam
swoje dzieci.
W okresie międzysesyjnym został uruchomiony plac zabaw w rynku. Inwestycja niezbyt duża
i kosztowna, natomiast w pewnym momencie zaczęła wzbudzać tyle kontrowersji jak by 
kosztowała około 2 mln. zł. na nasza Gminę. Rozmowy toczyły się w kuluarach i domach i 
były dyskusje różne. Tak jak Burmistrz powiedział na Komisjach Rady i na sesji, radni 
zdecydowali, że tam właśnie ma powstać i powstał. Czy głosy niezadowolenia nadal istnieją 
to nie wiadomo, natomiast wiadomym jest ,że jest pełne oblężenie na tych elementach 
zabawowych. Burmistrz uważa, że był to trafiony pomysł. Kosztował tylko 20 tys. zł. i 
wszystkim niedowiarkom którzy myśleli, że się to nie uda, albo nie będzie zainteresowania,  
bądź byli przeciwni mówi się kategoryczne nie! Wskazał Burmistrz. Będą realizowane 
takiego typu projekty, czy się to mniejszości  nawet podobać nie będzie, tak to już jest w 
demokracji. Jeżeli większość podejmie decyzję, że będzie dana inwestycja realizowana to 
będzie realizowana. Odbyło się wiele  spotkań odnośnie dowozu uczniów do szkoły, 
występują pewne uwagi rodziców,  sugestie, sa sprawdzane i na bieżąca korygowane bądź 
eliminowane. To korygowanie trwać będzie przynajmniej jeszcze około jednego bądź dwóch 
tygodni. Ponieważ rok szkolny z pełnym wymiarem  godzinowym dopiero od dnia 
dzisiejszego się tak naprawdę rozpoczął. Burmistrz poprosił aby w terenie wyczulić swoich 
mieszkańców ,że wszystko zostanie dograne i wyczulili a zarazem uspokoili, że te dowozy 
zaplanowane to nie są przeciwko komuś tylko dostosowane do planu zajęć. Który tak 
naprawdę  zostanie wdrożony od dzisiaj. Jeżeli będą jeszcze jakiś sugestie co do dowozów, 
zostaną wysłuchane, ale nie zawsze sugestie i prośby są możliwe do  zrealizowania, ponieważ
należy pamiętać, że Gmina dowozi uczniów z dużego terenu, tj . z całej Gminy i nikt nie jest 
ominięty. W jednym miejscu autobus zabiera dzieci 15 minut wcześniej ponieważ pozostałe 
dzieci nie zdążyłyby do szkoły. To jest plan dowozu uczniów dla  całej Gminy dla pewnych 
odcinków kursów.  Gdzie się da będą wprowadzone  zmiany , natomiast gdzie się nie do 
wprowadzić zmian , nie będą wprowadzane. Nie można  przestawiać tego tak jakby ktoś  
sobie chciał inaczej. Nie da się tak zrobić. Zmiany nie będą wprowadzane.  
W dniu wczorajszym w ramach Europejskiego Dnia Sportu  odbył się rajd rowerowy, 
frekwencja może nie była powalająca, ale ponad  40 rowerów brało udział w rajdzie na 
odcinku około 27 km. Rajd rowerowy przejechał drogami naszej Gminy ale nie tylko, 
uczestnicy byli  na obchodach bitwy pod Szczytnem. Odbywały się tam uroczystości  
związane z tymi obchodami. Burmistrz podziękował wszystkim uczestnikom , którzy brali 
udział w rajdzie pomimo upalnej pogody. W przyszłości będą organizowane podobne rajdy 
rowerowe. Na tym zakończył Burmistrz , dziękując za wysłuchanie.



Wiceprzewodnicząca  Rady Miejskiej wskazała iż otwiera dyskusję  w tym  temacie. Radni 
nie wnosili uwag, co do powyższego,  Pani Ewa Kwiatkowska nawiązała do imprezy 
dożynkowej , impreza ta otrzymała bardzo wysokie noty wśród społeczeństwa miejscowego 
jak i przyjezdnych. Widać było to po frekwencji.  Z głosów jakie się pojawiły po imprezie  
dożynkowej  jedynym takim minusem to brak oświetlenia na odcinku dojścia od stadionu do 
amfiteatru czy to dołem czy też górą. Dla osób które są  z zewnątrz to brak oświetlenia było 
dużym  minusem.  Dobrze by było aby na następne  imprezy  dojście do amfiteatru oświetlić.
Innych głosów w tym punkcie  nie było,  Wiceprzewodnicząca , przeszła do następnego 
punktu porządku obrad.

Ad.  3.  Sprawozdania  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej o
Przedłożenie sprawozdań z poszczególnych Komisji Rad.
1) Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Radny Tomasz Łuczak powiedział iż w okresie
międzysesyjnym odbyło  się  jedno  posiedzenie  w dniu  2 września,  gdzie  zajmowano się
tematem – analiza podatków z terenów działek rekreacyjnych , ponadto Komisja zapoznała
się z formą naliczania tychże podatków. Komisja stwierdziła  że jest to bardzo dobra forma
naliczania  podatku  od  działek  rekreacyjnych.  Nie  ma  takiej  sytuacji  że  działki  nie  maja
naliczonego  podatku  ,  z  tego  tytułu  wpływy do budżetu  będą  o  wiele  większe.  Wnioski
skierowane do Burmistrza to przede wszystkim  objęcie podatkiem te działki które jeszcze nie
zostały objęte,  jak  najszybciej  rozesłać deklaracje podatkowe właścicielom działek.

2)   Komisja  Budżetu  i  Finansów –   Przewodniczący  Radny  Grzegorz  Makowiecki
powiedział iż w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa posiedzenia  - 08 września i 12
września, na pierwszym posiedzeniu Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu za I półrocze 2016 roku, zapoznała się Komisja z opinią RIO  odnośnie realizacji
budżetu w roku bieżącym. Gmina otrzymała 100 tys. zł. na utwardzenie placu przy Kościele
na kostkę brukową .
Burmistrz Chodcza uzupełnił kwestię otrzymanych środków finansowych. Otóż wskazała iż
po rozmowach w zeszłym roku z Proboszczem Parafii i Starostą Włocławskim ustalono, iż
przydałoby się  utwardzić  parking przy Kościele  Parafialnym w Chodczu.  Wszystkie  inne
Parafie mają parkingi przy Kościołach utwardzone. Natomiast u nas nie . I w końcu uda się to
zrealizować, ponieważ  została podjęta uchwała o dofinansowaniu tej inwestycji kwotą 100
tys. zł. dla  Gminy Chodecz. Jest zgoda dla Gminy na użyczenie na  okres 25 lat tego gruntu
przy  Kościele  ze  strony Proboszcza,  jest  zgoda  Kurii  Biskupiej  też.  Radni  dzisiaj  winni
zdecydować , czy ta inwestycja będzie realizowana, ponieważ cały koszt będzie wynosił do
300 tys. zł.  Przetargowo zobaczy się ile to wyniesie. Niezależnie  jaki to będzie koszt po
przetargu, od Starostwa  Powiatowego, Gmina  Chodecz otrzyma 100 tys. zł. na ten cel.
W dalszej części ponownie zabrał głos Pan Makowiecki , zmiany do budżetu to opracowanie
projektu na drogę  w Mstowie I linia. Jest to kwota około 50 tys. zł.  Wydatki to dach na
pałacu w Łani. W dniu dzisiejszym komisja rozpatrywała  sprawy związane z zaciągnięciem
kredytów  na  zadania  inwestycyjne   jak:  kanalizacja  w  Chodeczku,  poprawienie  ppoż  i
elektryki w  przedszkolu w Chodczu, naprawa dachu na szkole  podstawowej w Chodczu,
oraz remont dachu na M-G Bibliotece Publicznej w Chodczu. 



3) Komisja Rolna i  Infrastruktury Technicznej-Przewodniczący radny Feliniak Wiesław
wskazał iż  komisja odbyła jedno posiedzenie , głównym tematem było wydanie opinii  w
sprawie  wyrażenia zgody na  współpracę z Gmina Lubień Kujawski  i Samorządem Powiatu
Włocławskiego w sprawie   drogi  Gminnej  Chodecz-  Łakno i  drogi  powiatowej  Chodecz
Łanięta. W sprawach bieżących omawiano sprawy modernizacji dróg i naprawa i remontach .
Mówiono  również  o  naprawie  drogi  międzyosiedlowej  w  Chodeczku.  Będzie  również
wykonywana  wymiana  kanalizacji  ściekowej  w  Chodeczku.  Komisja  stwierdziała,  że  w
pierwszej  kolejności  zostanie  wykonana  modernizacji  kanalizacji  ,  a  następnie  dopiero
modernizacja w okresie wiosennym  droga w Chodeczku.    

4) Komisja Oświaty,  Kultury i  Sportu odbyła jedno posiedzenie w dniu 30 sierpnia br.
tematyka  związana była przede wszystkim z ustaleniem harmonogramu dowozu uczniów na
terenie całej Gminy a w szczególności z obwodów zlikwidowanych szkół tj. SP zalesie i SP
Cetty.  Rodzice  na  obecną  chwilę  nie   są    zadowoleni  z  dowozu.  Obecnie  na  życzenie
rodziców został wprowadzony dowóz wcześniejszy  jak był w pierwszej kolejności ustalony.
Były  poruszane  sprawy  przystanków  autobusowych,  aby  naprawić  w  szczególności
miejscowości Psary. Przewodnicząc powiedział iż część dzieci została zapisana do SZPO w
Chodczu, pozostała część do Gól i Przedcza. Odbyło się wiele spotkań na których omawiano
sprawy dowozu . Nadmienił również sprawę – rozstrzygnięcie  w Sądzie co do uchwał w
sprawie  likwidacji  szkół.  Poza  tym  Komisja  zajmowała  się  sprawą  dowozu  z  terenów
Pieleszki. Ponadto na spotkaniu z rodzicami była omawiana kwestia  zajęć pozalekcyjnych,
zajęć  dodatkowych.  W  przyszłym  tygodniu  będzie  spotkanie  Komisji  na  której  będzie
omawiana sprawa  uczniów przybyłych do SZPO Chodecz i dalsze omawianie dowozu tych
uczniów,  jeszcze  raz  zostanie  objechany  teren  Gminy,  czy  sa  uwagi  co  do  wykonania
przystanków  autobusowych,  czy  sa  wykonane  prawidłowo.  Dla  dzieci  oczekujacyh  na
autobus  w  Zalesiu  i  Psarach.   Ponadto  Komisja  zajmowała  się  sprawą  dofinansowania
wyposażenia  Posterunku  w  Chodczu.  Uznano,  że  skoro  już  sprawa  zaszła  tak  daleko,
przygotowano obiekt i zaplecze garażowe i społeczeństwo wyraziło swoja wolę na utworzenie
tego Posterunku Komisjka Oświaty i pozostałe pozytywnie odniosły się na dofinansowanie co
do wyposażenia Posterunku. Pozytywnie zaopiniowała Komisja pozytywnie wzór wniosku na
refundację kosztów w zakupie ubioru, podręczników i książek oraz pomocy dydaktycznych
dla   uczniów zapisanych do SZPO Chodecz.   Radni  uznali  iż  kwota  150 zł.  pozwoli  na
zrefundowanie przedmiotowych kosztów. 

5)  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska –Przewodniczący  radna  Ewa
Kwiatkowska odbyło się jedno posiedzenie, tematyka to ocena działań podejmowanych w
aspekcie  pomocy  społecznej,  rozpatrzenie  pism   mieszkańców  działek  rekreacyjnych,
letniskowych  i  sprawy  bieżące.  Kierownik  MGOPS  na  prośbę  przewodniczącej  Komisji
przygotowała  zestawienie  dość  obszerne  i  bardzo  czytelne,  stanowi  ono  załącznik  do
protokołu Komisji , zainteresowani mogą dokonać wglądu  do   tych materiałów. Działania
które  Pani  Kierownik przedstawiała  sa  na  bieżąco realizowane,  jniew ma żadnych skarg,
jedynym  problemem jest  zatrudnienie,  brakuje  przynajmniej  dwóch  etatów  pracowników
socjalnych. Wiadfomo, że teren jest dość duży i potrzeby  sa coraz większe , a osoby które
wykonują  ta  pracę  to  nie  wystarczająca  jest  obsada.  Przydałoby  się  zatrudnienie  jeszcze



dwóch osób. Wysoko zostało oceniona praca asystentów rodziny.  Zastanawia nas tylko karta
dużej rodziny, warunkiem otrzymania tej karty jest posiadanie  trójki dzieci. W naszej gminie
zgłosiło się 6 rodzin,  a jest o wiele więcej. A z posiadania tej kary jest wiele korzyści, można
to trochę  rozpropagować przy pomocy sołtysów i  radnych w terenie.  Bo to  się  wiąże z
pewnymi udogodnieniami dla pewnych rodzin. Następna sprawa to pisma które wpłynęły do
Komisji z terenów Mstowa i Bogołomii, Uklejnica i Ługowiska  od mieszkańców działek
rekreacyjnych.  Pan  Burmistrz  obecny  na  posiedzeniu  Komisji  przekazał  iż  sprawa  była
analizowana  przez  RIO  i  uchwały  są  właściwe.   Do  Sądu  wpłynęły  skargi  na  uchwałę
dotyczącą  odpłatności  zaśmieci  na  działkach  zabudowanych  i  nie  zabudowanych.   Nie
będziemy do tego tematu wracać póki sprawy sądowe się nie zakończą. Zaczekamy na wyrok
Sądowy  i  wówczas  przedłożymy  kwestie  rozstrzygnięcia  .  Ponadto  Komisja  wydała
pozytywna opinię co do opracowanego Programu rewitalizacji Gminy Chodecz. Bez takiego
programu Gmina nie może starać się o dodatkowe środki finansowe z zewnątrz , dlatego też
Komisja zaopiniowała pozytywnie wyżej wymieniony program. Pondato komisaj pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  prac  pielęgnacyjnych  przy  dębie  w  Zbijewie.
Konserwator  zalecił  pewne  prace  konserwatorskie.  Przekazała  Przewodnicząca  iż  został
złożony  wniosek  o  rewitalizacje  –  oświetlenie  przy  drodze  do  amfiteatru.  Do  jej
rozstrzygnięcia nie możliwe jest podejmowanie jakichkolwiek działań. Komisaj Obywatelska
powróciła  jeszcze do sprawy usytuowania  ławki na placu Kościuszki  z  herbem Chodcza.
Opinia Komisji jest pozytywna co do lokalizacji jak i samego wyglądu ławki. Do Burmistrza
przekazano trzy wnioski które dotyczyły pozytywnych opinii przy opiniowaniu  materiałów.

Burmistrz Chodcza przekazał,iż na bieżąco udzielał odpowiedzi na wnioski skierowane przez
poszczególne  Komisje  Rady.  Co  do  wniosku  z  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  dalszego
opodatkowania działek letniskowych których właściciele nie złożyli  deklaracji,  do grudnia
takie deklaracji zostaną rozesłane.

Ad.  4.  Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 
2016 roku.
Pani Skarbnik Miasta i Gminy przedłożyła najważniejsze strony dochodów i wydatki jak się 
przedstawiają przy realizacji budżetu za I półrocze 2016r. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Powyższe  sprawozdanie 
radni otrzymali wcześniej do rozważenia i analizy . Sprawozdanie przed…ozono na 
posiedzeniach Komisji radnym jak i RIO. Riow Bydgoszczy wydało pozytywna opinię co do 
sprawozdania za I półrocze 2016r. 
Komisja Budżeti i Finansów również pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowe sprawozdanie.
Dyskusja- nikt z radnych nie wnosił spraw co do przedmiotowego tematu.  
Wiceprzewodnicząca rady zaproponowała przyjęcie przedmiotowego sprawozdania  do 
akceptacji w głosowaniu jawnym. Za głosowało 13 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
Ad. 5.  Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta  i
Gminy    Chodecz na rok 2016 .

Pani Skarbnik przedstawiła  iż w toku realizacji budzetu dokonywanych jest szereg
zmian  które  dotyczą  otrzymanie  dotacji  na  utwardzenie  placu  przy  ulicy  Warszawskiej,
wprowadzane jest zadanie na opracowanie projektu na drogę we Mstwie I linia. Zakup działki



na poszerzenie drogi gminnej w Brzyszewie,  100 tys. zł. na wykup mieszkań komunalnych,
rewitalizacja  na  terenie  Gminy  Chodecz  –  dotacja  61tys.  zł.  w  różnych  rozliczeniach.
Zwiększenie  subwencji  oświatowej  z  przeznaczeniem  na  profilaktykę  zdrowotną   i
profilaktykę  przedlekarską. Zwiększenie  o kwotę 74tys. zł. z rozliczenie funduszy sołeckich
na  ppoż.  Doposażenie  policji  w  Chodczu.  W  oświacie   nadbudowę  szkoły  –  zadanie
przesunięte na rok 2017. Jest wprowadzenie remont dachu na łączniku szkolnym kwota 50
tys.  zł.  W MGOPS dotacja  kwota 64 tys.  zł.   zatrudnienie asystentów rodziny w ramach
pomocy dla  rodzin.  W edukacyjnej  opiece wychowawczej  otrzymano o dotacji  w kwocie
2650 zł. na  zakup podręczników i materiałów – wyprawka szkolna. Gospodarka Komunalna
– plac zabaw ,  zmniejsza się o kwotę 30 tys.  zł.  Kultura fizyczna i  sport  – zwiększa się
zadanie o kwotę 450 tys. zł. Opinia Komisji Budżetu i Finansów jest pozytywna.
Dyskusja - brak.
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Poddała przedmiotową uchwałę pod
głosowanie.  Za  podjęciem  głosowało  13  radnych,  przeciw  -0,  wstrzymało  -0.
Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XVIII/123/16 została podjęta.

Ad. 6.   Podjęcie uchwały  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031 .  
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz  dokonała wprowadzenia do przedmiotowego tematu,
wskazując  iż  w  związku z  przyjętymi  zmianami  do  budżetu  w ślad  za  tym Wieloletnia
Prognoza Finansowa ulega zmianie. Zmiany polegają na zmniejszenu dochodów , zmianie
ulegają wydatki oraz zmiany polegają na zmianie zadań inwestycyjnych.
Opinia w sprawie powyższego tematu Komisji Budętu i Finansów jest pozytywna przekazał
Przewodniczący Grzegorz Makowiecki.
Dyskusja – brak.
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w powyższej sprawie. Nikt z radnych
nie  wnosił  uwag.  Poddała  Wiceprzewodnicząca  uchwałę  pod  głosowanie.  Za  podjęciem
głosowało 13 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0.
Wioce[przewodnicząca Rady stwierdziała iż uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2031,  uchwała Nr
XVIII/124/16  została podjęta  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad. 7.     Podjęcie uchwały  w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o współpracy z
samorządem Gminy Lubień Kujawski.
 P. A. Drzewiecka , na podstawie Uchwały Nr 154/2015 Rady Ministrów z dnia 8 września
2015  r.  w  sprawie  ustanowienia  programu  wieloletniego  pod  nazwą  „Program  rozwoju
gminnej  i  powiatowej  infrastruktury  drogowej  na  lata  2016-2019”  Wojewoda  Kujawsko
-Pomorski  ogłosił  w  ramach  przedmiotowego  programu  nabór  wniosków  na  rok  2017.
Przyjęty program umożliwia jednostkom samorządu terytorialnego uzyskanie dofinansowania
projektów  przebudowy,  budowy  lub  remontu  dróg  publicznych.  Projekty  te  mogą  być
realizowane w partnerstwie z jednostkami samorządu terytorialnego. Jednocześnie program
przewiduje, że projekty realizowane w partnerstwie premiowane będą dodatkową punktacją.
Odpowiednie wnioski w ramach programu mają zamiar złożyć Powiat Włocławski, Gmina
Chodecz i Gmina Lubień Kujawski. Podjęcie niniejszej uchwały pozwoli składanym przez
poszczególne jednostki  samorządu terytorialnego otrzymać dodatkowe punkty przy ocenie



wniosków  o  dofinansowanie  w  kategorii  oceny  „współpraca  w  zakresie  dofinansowania
realizacji zadania przez j.s.t. lub inne podmioty”.Mając na uwadze dotychczasową współpracę
Gminy  Chodecz  z  gminą  Lubień  Kujawski  odnośnie  zadań  z  zakresu  dróg  publicznych,
zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały.
Opinia  Komisji Rolnej i Infrastruktury jest pozytywna, przekazał Przewodniczący.
Dyskusja – brak.
Wiceprzewodnicząca  Rady  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie umowy o współpracy z samorządem Gminy Lubień Kujawski.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie,  za  podjęciem uchwały  głosowało  13  radnych,
przeciw -0, wstrzymało – 0. Uchwała Nr XVIII/125/16 została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.
       
Ad. 8.   Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej przez
Gminę Chodecz dla Gminy Lubień Kujawski w roku 2017
 P. A. Drzewiecka , na podstawie Uchwały Nr 154/2015 Rady Ministrów z dnia 8 września
2015  r.  w  sprawie  ustanowienia  programu  wieloletniego  pod  nazwą  „Program  rozwoju
gminnej  i  powiatowej  infrastruktury  drogowej  na  lata  2016-2019”  Wojewoda  Kujawsko-
Pomorski  ogłosił  w  ramach  przedmiotowego  programu  nabór  wniosków  na  rok  2017.
Przyjęty program umożliwia jednostkom samorządu terytorialnego uzyskanie dofinansowania
projektów  przebudowy,  budowy  lub  remontu  dróg  publicznych.  Projekty  te  mogą  być
realizowane w partnerstwie z jednostkami samorządu terytorialnego. Jednocześnie program
przewiduje, że projekty realizowane w partnerstwie premiowane będą dodatkową punktacją.
Odpowiednie wnioski w ramach programu mają zamiar złożyć Powiat Włocławski, Gmina
Chodecz i Gmina Lubień Kujawski. Podjęcie niniejszej uchwały pozwoli składanym przez
poszczególne jednostki  samorządu terytorialnego otrzymać dodatkowe punkty przy ocenie
wniosków  o  dofinansowanie  w  kategorii  oceny  „współpraca  w  zakresie  dofinansowania
realizacji zadania przez j.s.t. lub inne podmioty.

Mając  na  uwadze  dotychczasową współpracę  Gminy Chodecz  z  gminą  Lubień  Kujawski
odnośnie zadań z zakresu dróg publicznych, zasadnym jest podjecie niniejszej uchwały”.

Opinia  Komisji Rolnej i Infrastruktury jest pozytywna, przekazał Przewodniczący.
Dyskusja – brak.
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli  udzielenia
pomocy finansowej  przez Gminę Chodecz dla Gminy Lubień Kujawski  na rok 2017.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie,  za  podjęciem uchwały  głosowało  13  radnych,
przeciw -0, wstrzymało – 0. Uchwała Nr XVIII/126/16 została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. 9.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o współpracy z
samorządem Powiatu Włocławskiego.

Na podstawie Uchwały Nr 154/2015 Rady Ministrów z dnia 8 września 2015 r. w
sprawie  ustanowienia  programu  wieloletniego  pod  nazwą  „Program  rozwoju  gminnej  i
powiatowej  infrastruktury  drogowej  na  lata  2016-2019”  Wojewoda  Kujawsko-Pomorski
ogłosił w ramach przedmiotowego programu nabór wniosków na rok 2017. Przyjęty program
umożliwia  jednostkom  samorządu  terytorialnego  uzyskanie  dofinansowania  projektów



przebudowy, budowy lub remontu dróg publicznych. Projekty te mogą być realizowane w
partnerstwie z jednostkami samorządu terytorialnego. Jednocześnie program przewiduje, że
projekty realizowane w partnerstwie premiowane będą dodatkową punktacją. Odpowiednie
wnioski  w  ramach  programu  mają  zamiar  złożyć  Powiat  Włocławski,  Gmina  Chodecz  i
Gmina Lubień Kujawski. Podjęcie niniejszej uchwały pozwoli składanym przez poszczególne
jednostki  samorządu  terytorialnego  otrzymać  dodatkowe punkty  przy  ocenie  wniosków o
dofinansowanie w kategorii oceny „współpraca w zakresie dofinansowania realizacji zadania
przez j,s.t. lub inne podmioty.

Mając  na  uwadze  dotychczasową  współpracę  Gminy Chodecz  z  Powiatem Włocławskim
odnośnie zadań z zakresu dróg publicznych, zasadnym jest podjecie niniejszej uchwały”.

Opinia  Komisji Rolnej i Infrastruktury jest pozytywna, przekazał Przewodniczący.
Dyskusja – brak.
Wiceprzewodnicząca  Rady  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie umowy o współpracy z samorządem  Powiatu Włocławskiego.
Poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie,  za  podjęciem uchwały  głosowało  13  radnych,
przeciw -0, wstrzymało – 0. Uchwała Nr XVIII/127/16 została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. 10.   Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu
Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz na lata 2016-2022.
   P. R. Drzewiecki , w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 9 października 2015r.o
rewitalizacji  (Dz.  U  z  2015  r.  poz.  1777)  niezbędnym  staje  się  podjęcie  uchwały  o
przystąpieniu  do  sporządzenia  gminnego  programu  rewitalizacji. Niniejsza  uchwala  daje
podstawę do podejmowania dalszych działań zmierzających do sporządzenia LPR. LPR jest
dokumentem o charakterze strategicznym w opracowanie którego szczególnie zaangażowana
powinna  być  lokalna  społeczność.  Jego  opracowanie  umożliwi  bowiem Miastu  i  Gminie
Chodecz   aplikowanie  do  funduszy  zewnętrznych  w  celu  rewitalizacji  obszarów 
zdegradowanych  tych  o  charakterze  przestrzennym  jak  i  tych  o  charakterze  społeczno-
gospodarczym, występujących na terenie  gminy. 
Opinia  Komisji   Obywatelskiej  i  Ochrony  Środowiska  jest  pozytywna  przedstawiła
Przewodnicząca Pani Ewa Kwiatkowska.
Dyskusja – brak.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Ewa Kwiatkowska poddała projekt uchwały pod
głosowanie. Za podjęciem głosowało 13 radnych, przeciw -0, wstrzymało -0. Uchwała Nr
XVIII/128/16 w sprawie  przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji
Miasta  i  Gminy  Chodecz  na  lata  2016-2022  została   podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

       Ad. 11.    Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac pielęgnacyjnych przy pomniku
przyrody.
       P. R. Drzewiecki , Aktem prawnym regulującym cele, zasady i formy ochrony przyrody

w Polsce jest ustawa z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (tekst jednolity: Dz. U. z

2015 r. poz. 1651 z późn. zm.). Zgodnie z art. 45 ust. 2 pkt 1 ww. ustawy prace wykonywane



na potrzeby ochrony przyrody uzgadnia się z organem ustanawiającym daną formę ochrony

przyrody.
Uzgodnienie  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych  pomnika  przyrody  –  drzewa  z

gatunku dąb szypułkowy noszącego nazwę „Kiejstut”, wynika z konieczności zapewnienia

bezpieczeństwa  osobom  przebywającym  obok  pomników  przyrody  rosnących  na  terenie

byłego parku  w Zbijewie.  Oględzin  drzewa przeprowadzone  zostały  przez  pracowników

Urzędu Miasta  i  Gminy Chodecz i  potwierdzone protokołem oględzin oraz dokumentacją

fotograficzną. 
Prace w obrębie korony drzewa przeprowadzone powinny być w oparciu o art. 87a ustawy o

ochronie przyrody, zgodnie z którym
1.  Prace  ziemne  oraz  inne  prace  wykonywane  ręcznie,  z  wykorzystaniem  sprzętu

mechanicznego lub urządzeń technicznych, wykonywane w obrębie korzeni, pnia lub korony

drzewa  lub  w  obrębie  korzeni  lub  pędów  krzewu,  przeprowadza  się  w  sposób  najmniej

szkodzący drzewom lub krzewom.
2.  Prace  w obrębie  korony drzewa nie  mogą prowadzić  do  usunięcia  gałęzi  w wymiarze

przekraczającym 30% korony, która rozwinęła się w całym okresie rozwoju drzewa, chyba że

mają na celu:
1) usunięcie gałęzi obumarłych lub nadłamanych;
2) utrzymywanie uformowanego kształtu korony drzewa;
3) wykonanie specjalistycznego zabiegu w celu przywróceniu statyki drzewa.
W związku z powyższym Rada Miejska w Chodczu uzgadnia przeprowadzenie  zabiegów

pielęgnacyjnych w obrębie pomnika przyrody „Kiejstut”.
Opinia  Komisji   Obywatelskiej  i  Ochrony  Środowiska  jest  pozytywna  przedstawiła
Przewodnicząca Pani Ewa Kwiatkowska.
Dyskusja – brak.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Ewa Kwiatkowska poddała projekt uchwały pod
głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  przeciw  -0,  wstrzymało  -0.
Uchwała  Nr  XVIII/129/16  w  sprawie   uzgodnienia  prac  pielęgnacyjnych  przy  pomniku
przyrody została  podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
       
Ad. 12.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz  wskazała, iż przedmiotowa pożyczka jest zaciągana
na zadanie pt.  remont więźby dachowej na pałacu mieszkalnym w miejscowości Łania w
kwocie 120 tys. zł. z WFOŚiGW w Toruniu.
P. Grzegorz  Makowiecki przekazał, iż opinia Komisji  Budżetu i Finansów jest pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Kwiatkowska  odczytała projekt Uchwały, uwag co do
odczytanej  uchwały nie  było  poddała  projekt  pod głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw -0, wstrzymało -0. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła , że uchwała w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  Nr XVIII/130/16  została podjęta.

Ad. 13.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej pożyczki.



Pani Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz  wskazała, iż przedmiotowa pożyczka jest zaciągana
na zadanie pt. remont  dachu na szkole (nowszej części) w Chodczu  w kwocie 120 tys. zł. z
WFOŚiGW w Toruniu.
P. Grzegorz  Makowiecki przekazał, iż opinia Komisji  Budżetu i Finansów jest pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Kwiatkowska  odczytała projekt Uchwały, uwag co do
odczytanej  uchwały nie  było  poddała  projekt  pod głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw -0, wstrzymało -0. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła , że uchwała w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  Nr XVIII/131/16  została podjęta.

Ad. 14.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej pożyczki.
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz  wskazała, iż przedmiotowa pożyczka jest zaciągana
na zadanie pt. remont instalacji p.poż. i instalacji elektrycznej w przedszkolu samorządowym
w Chodczu  w kwocie 120 tys. zł. z WFOŚiGW w Toruniu.
P. Grzegorz  Makowiecki przekazał, iż opinia Komisji  Budżetu i Finansów jest pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Kwiatkowska  odczytała projekt uchwały, uwag co do
odczytanej  uchwały nie  było  poddała  projekt  pod głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw -0, wstrzymało -0. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła , że uchwała w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  Nr XVIII/132/16  została podjęta.

Ad. 15  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki.
Pani Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz  wskazała, iż przedmiotowa pożyczka jest zaciągana
na zadanie pt. remont dachu na Miejsko Gminnej Bibliotece Publicznej w Chodczu w kwocie
80 tys. zł. z WFOŚiGW w Toruniu.
W dyskusji głos zabrał Burmistrz Chodcza,  wskazał iż Gmina stara się realizować szereg
zadań  inwestycyjnych,  na  większość  z  nich  nie  można  pozyskać  środków finansowych  i
dlatego  należy  zaciągać  pożyczki.  Na  obecną  chwilę  jest  potrzeba  zaciągnięcia  pięciu
pożyczek, z czego każda z nich jest umażalna do 30 %. W przyszłości Gmina również będzie
z tej formy korzystać.
P. Grzegorz  Makowiecki przekazał, iż opinia Komisji  Budżetu i Finansów jest pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Kwiatkowska  odczytała projekt Uchwały, uwag co do
odczytanej  uchwały nie  było  poddała  projekt  pod głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw -0, wstrzymało -0. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła , że uchwała w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  Nr XVIII/133/16  została podjęta.

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej pożyczki.
. Pani Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz  wskazała, iż przedmiotowa pożyczka jest zaciągana
na zadanie  pt.  modernizacja  kanalizacji  ściekowej  w Chodeczku w kwocie 120 tys.  zł.  z
WFOŚiGW w Toruniu.
Dyskusji brak.
P. Grzegorz  Makowiecki przekazał, iż opinia Komisji  Budżetu i Finansów jest pozytywna. 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Kwiatkowska  odczytała projekt Uchwały, uwag co do
odczytanej  uchwały nie  było  poddała  projekt  pod głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,
przeciw -0, wstrzymało -0. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła , że uchwała w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  Nr XVIII/134/16  została podjęta.

Ad. 17.Interpelacje i zapytania  radnych.



Radny Feliniak Wiesław zwrócił się z zapytaniem czy na spotkaniach w których uczestniczył
P. Burmistrz była mowa o  pomocy dla rolników ze względu na suszę.
Odpowiedzi  udzielił  P.  Burmistrz  i  powiedział,  iż  do  obecnej  chwili  nie  było  konwentu
Burmistrzów , natomiast wiadomym jest , że pojechała do Wojewody delegacja w sprawie
klęski suszowej. Wojewoda przyjął do wiadomości zgłoszone wnioski , jednakże nic w tej
kwestii na obecną chwilę jest nie wiadomo.
Ad. 18.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski .
Sołtys  Psary  P.  Lewandowski  Wacław podziękował  Burmistrzowi  i  pozostałej  władzy za
przeprowadzone  negocjacji  z  rodzicami  ze  szkoły  w  Zalesiu,  było  bardzo  rzeczowo
dyskutowane wszelkie uwagi jakie wypływały od rodziców z tej placówki. Poprosił o remont
zadaszenia na przystanku w miejscowości Psary dla dzieci oczekujących na dowóz.
Ad. 19.  Zakończenie  obrad  sesji.
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Ewa Kwiatkowska zakończyła obrady sesji wypowiadając
słowa  ”zamykam obrady dzisiejszej sesji.”

Wiceprzewodniczący
   Rady Miejskiej 
Ewa Kwiatkowska


